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Mondelingen vragen van de Swollwachtfractie aan wethouder R. de Heer,  
deze te stellen tijdens de gemeenteraadsvergadering op 2 oktober 2017. 
 
Een korte inleiding: 
voorzitter, op 18 september jl., tijdens de debatronde aangaande het 
onderwerp de actualisatie beleidskader detailhandel en retailactieplan, heeft 
wethouder de Heer op vragen van raadslid dhr. Slijkhuis- naar nu blijkt- onjuiste 
informatie verschaft aangaande een vergunningsaanvraag van een bedrijf 
voor de Intratuin-locatie op de Hessenpoort. De Swollwachtfractie gaat met 
haar mondelingen vragen niet in op de inhoud van deze casus, mede omdat 
deze casus voorligt bij de Raad van State, maar willen wel mondelingen vragen 
stellen over het betreffende proces van vraag en antwoord. 
 
Voorzitter, volgens de wethouder- tijdens het debat op 18 september jl.- had 
het betreffende bedrijf de vergunningaanvraag in een document van 27 
pagina's verstopt. De gemeente miste daardoor de aanvraag et cetera. Uit 
onderzoek gedaan door de Stentor- en daarbij dank voor dit goede staaltje 
journalistiek- blijkt dat de betreffende vergunningsaanvraag geen 27 kantjes 
tekst bevatte- zoals de wethouder beweerde- maar slecht vier. Waarbij de 
aanvraag op pagina 1 te lezen was en niet op pagina 26. Bij navraag door de 
Stentor bekende de wethouder schuld, hij handelde onjuist uit onvrede en 
frustratie over de gang van zaken. 
 
De mondelinge vragen: 
Voorzitter, dit brengt ons bij het stellen van de volgende mondelinge vragen 
aan wethouder de Heer: 
 

1. heeft de wethouder de gemeenteraad op 18 september 2017 bewust of 
onbewust onjuiste informatie verschaft, onderbouw dit- en verklaar u 
daarop nader; 

2. onvrede en frustraties kunnen leiden tot willekeur! De wethouder hoort 
professioneel, rationeel en op objectieve gronden zijn werkzaamheden 
te verrichten en voorliggende kwesties te beoordelen. Is de wethouder 
dit met ons eens? 

3. wat heeft de wethouder nu zelf geleerd van deze 'uitglijder'? 
 

4. was u wethouder Anker, namens het College verantwoordelijk voor 
Ruimtelijke Ordening vraagstukken, op de hoogte van de betreffende 
vergunningaanvraag- of heeft u hier een rol in gespeeld dan wel wat had 
uw rol bij dit vraagstuk moeten zijn? 

 

Tot zover, namens de Swollwachtfractie, 
William Dogger, fractievoorzitter. 
 


